

# PO LEUNG KUK MRS. MA KAM MING-CHEUNG FOOK SIEN COLLEGE

# 保良局馬錦明夫人章馥仙中學

Fu Tung Estate, Tung Chung, N. T.

Tel: 2109 1133 Fax: 2109 1118

東涌富東邨

HSCT20201015

## 親愛的家長:

## (1) 第十屆家長校董選舉

本會誠邀有興趣之家長參選第十屆家長校董,為學校管理出一分力。

目標:	於家長會員中,選出一名家長校董和一名替代家長校董。
任期:	2020-2021 年度開始,每屆校董任期為兩年,本屆(第十屆)任期為:
	2021年4月1日至2023年3月31日止。
資格及	所有在校學生的家長,均有資格成為家長校董候選人。
職務:	家長校董將代表家長出席保良局法團校董會會議,全年約三次。
參選	有興趣的家長請於報名期內填妥後附之電子回條。
方法:	本屆(第十屆)報名期為: 2020 年 10 月 15 日至 10 月 28 日。

#### 詳情可瀏覽:

https://www.chsc.hk/upload/attachments/pta\_handbook/chi\_Ch5-Parent\_Manager.pdf https://www.edb.gov.hk/attachment/tc/sch-admin/sbm/imcworkflow/Election%20Guide Parent(tc) Oct2014 released%20version.pdf





#### (2) 第七屆常務委員會補選

本屆常務委員會家長委員楊琛女士因個人理由,未能繼續擔任康樂一職。根據會章,本 會須選任其他家長,代替楊女士的職位。有意參與補選的家長,請於10月22日(星期四)或 以前,聯絡選舉主任容樹信老師。

祝生活愉快

保良局馬錦明夫人章馥仙中學 第七屆家長教師會主席

翟榮佳謹啟

二零二零年十月十四日



## PO LEUNG KUK MRS. MA KAM MING-**CHEUNG FOOK SIEN COLLEGE**

# 保良局馬錦明夫人章馥仙中學

Fu Tung Estate, Tung Chung, N. T. Tel: 2109 1133 Fax: 2109 1118

東涌富東邨

14th October 2020

Dear Parents,

# (A) The 10<sup>th</sup> Parent Manager Election

The Parent-Teacher Association would like to invite interested parents to participate in the 10th Parent Manager Election. Details are as follows:

Aim:	To elect one parent manager and one alternate parent manager
Term of	From 2020-2021 onwards, the Parent Manager Election will be held every two years.
Office:	The term of office of the 10th Parent Manager is from 1 <sup>st</sup> April 2021 to 31 <sup>st</sup> March 2023.
Qualifications	All parents of current students of the school are eligible to become candidates.
and Duties:	The Parent Managers will represent the parents at the meetings of the Po Leung Kuk
	Incorporated Management Committee (IMC), approximately three times a year.
Method of	Interested parents should fill in the reply slip within the registration period.
Registration	The registration period is from 15 <sup>th</sup> October 2020 to 28 <sup>th</sup> October 2020.

https://www.chsc.hk/upload/attachments/pta handbook/Ch5-Parent Manager.pdf https://www.edb.gov.hk/attachment/en/sch-admin/sbm/imcworkflow/Election%20Guide Parent(e) Oct2014 released%20version.pdf





# (B) Parent-Teacher Association Executive Committee By-election

I regret to inform you that Ms. Sandy Ho, one of the committee members of the Parent-Teacher Association, has resigned from her post due to personal reason. I would like to invite interested parents who would like to enter the by-election to fill the vacancy to contact Mr. Yung Shu Shun, the election manager, on or before 22<sup>nd</sup> October 2020.

Yours sincerely,

Danny Chak Chairperson

Parent-Teacher Association